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Andrzej Lorenc
Radny
Rady Miejskiej Legnicy

W  odpowiedzi  na  interpelację  dotyczącą  przeznaczenia  hali  basenu  przy
Zespole  Szkół  Technicznych  i  Ogólnokształcących  w Legnicy  przy  ul.
Złotoryjskiej 144 informuję, jak poniżej.
Obiekt  będący przedmiotem interpelacji  został  zbudowany w latach 90-tych
XX wieku.  Powstał z myślą o pracownikach KGHM, jako zaplecze służące
rehabilitacji i odnowie biologicznej. Stan robót budowalnych można określić
jako  surowy  zamknięty,  bez  aktualnego  pozwolenia  na  budowę.  Stan
techniczny  budynku  wskazuje  na  konieczność  przeprowadzenia  kapitalnego
remontu, poprzedzonego specjalistycznymi ekspertyzami m. in. hali basenowej
w  celu  określenia  wytrzymałości  istniejących  konstrukcji  żelbetowych,
ogólnego zakresu prac i oceny ich zasadności. Nicka basenu ma 25 m długości
i jest możliwość wyznaczenia 6 torów pływackich o szerokości 2 m. W jednej
z części tej niecki przygotowano konstrukcję pod skoki z wieży. Obecnie w
tego typu pływalniach raczej nie stosuje  się tego typu konstrukcji ze względu
na  niefunkcjonalność  i  znaczący  wzrost  kosztów  utrzymania.  Na  I  i  na  II
piętrze powierzchnia użytkowa wynosi 957 m2. Dodatkowym utrudnieniem jest
brak możliwości wykonania niezależnego, komfortowego wejścia do obiektu,
parkingu  na  większą  ilość  samochodów  oraz  bezpośredniego  dojazdu  z
głównej  ulicy.  Obecnie  do obiektu  można dojechać  od ul.  Reja,  która  jako
wąska uliczka osiedlowa służy mieszkańcom, uczniom i pracownikom szkoły.
W  chwili  obecnej  nie  jest  rozważana  możliwość  przekazania  tego  obiektu
innemu zarządcy. 
Podczas wspomnianej w interpelacji uroczystości z okazji 60-lecia powstania
ZSTiO, temat uruchomienia krytego basenu przy szkole nie był poruszany. 

Z up. Prezydenta Miasta

 Jadwiga Zienkiewicz
(Zastępca Prezydenta)
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